
 

Protokoll styremøte Troms og Finnmark idrettskrets 

Møte: Nr.9/2022-24 

Dato/tid: 5.mai 2023 kl.09:00-11:30 

Sted: Bodø 

Til stede: Geir Knutsen, Inger Lise Brones, Lisell Bang, Odd Martin Holsbøe, Torkjell 
Johnsen, Lise Nytrøen, Jan-Harald Jansen 

Frafall:  Andre Lind, Henriette Bismo Eilertsen 

 

Saksliste: 

Sak 83/22-24  Godkjenning av innkalling og saksliste 

Sak 84/22-24  Økonomirapport pr.26.4.23 

Sak 85/22-24  Revidert budsjett TFIK 

Sak 86/22-24  Tildeling fra anleggsfond 

Sak 87/22-24  TFIK repr på årsmøtet i BSCN 

Sak 88/22-24  Tildeling trenerstipend 

Sak 89/22-24  Tildeling paramidler 

Sak 90/22-24  Referat fra idrettspolitisk møte med IR  

Sak 91/22-24  Referat fra oppfølging av brev sendt til Stortingspolitikere 

Sak 92/22-24  Hendt siden sist 

Sak 93/22-24  Eventuelt 

 

Sak 83/22-24  Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes. 

 

Sak 84/22-24  Økonomirapport pr.26.4.23 

Vi har mottatt tilskudd fra fylkeskommunen på kr.6.202.000. Det er 52.000 mer enn vi hadde 

budsjettert med. Vi har mottatt tilskudd fra Tromsø kommune for Aktiv på Dagtid, det er kr.60.000 

mindre enn budsjettet. Kostnader følger budsjettet pr i dag. 

Vedtak: Økonomirapport tas til orientering. 

 

Sak 85/22-24  Revidert budsjett TFIK 

Revidert budsjett med endrede inntektstall fra TFFK og TK gjennomgått. Pr nå går avdeling 4 med 

underskudd på kr.39.350. Økt inntekt fra TFFK ligger foreløpig på avd 1. Årets lønnsoppgjør kan bli 

høyere enn budsjettert. Reisekostnader har økt i pris.  

Vedtak: Budsjett 2023 for TFIK justeres etter tildeling fra fylkeskommunen og Tromsø kommune. 



Sak 86/22-24  Tildeling fra anleggsfond 

Anleggsutvalget har i møte gjort innstilling til første tildeling fra anleggsfondet i 2023.  

Det har kommet 5 søkere, med en samlet søknadssum på kr 1.550.000. Dette er lavere enn normalt, 

til tross for en del interesse rundt fondet. Det har i tillegg blitt gjennomført informasjonsmøte med 

ok deltakelse.  

Vedtak: TFIK tildeler kr.300.000 i første tildeling fra anleggsfondet i 2023 slik: 

Kautokeino IL kr.120.000 

Kirkenes Turnforening kr.80.000 

Tromsø Ishockeyklubb kr.100.000 

 

Sak 87/22-24  TFIK repr på årsmøtet i BSCN 

Det er årsmøte i Barents Sports Committee Norway, 21.juni kl.14:00 i Tromsø. TFIK har 3 delegater 

med stemmerett. 

Vedtak: TFIK representeres på årsmøtet i BSCN med Geir Knutsen, Inger Lise Brones og Andre Lind. 

 

Sak 88/22-24  Tildeling trenerstipend 

TFIK mottok 9 søknader på til sammen kr.174.000. 8 søkere er innenfor våre kriterier. 

Vedtak: TFIK tildeler kr.76.000 i trenerstipend til følgende: 

Trener Idrett og IL Tildeling 

Ann-Hege Hanstad   Skiskyting, Nordreisa IL 12000 

Hege Rollstad Skiskyting, Nordreisa IL 12000 

Hans-Henrik Johansen UEFA-B, IF Skarp og Troms Fotballkrets 10000 

Marius Arntzen UEFA-B Krokelvdalen IL 10000 

Magnus Leonhardsen UEFA-B Fløya 10000 

Jørgen Hveding Andreassen UEFA-B Hamna IL 10000 

Jonas Johansen TIL 2020 6000 

Jørn Ove Bruvold UEFA-B Hamna IL 6000 

 

Sak 89/22-24  Tildeling paramidler 

TFIK mottok 5 søknader på til sammen kr.536.000. En stor del av søknadssummene var utenfor 

kriteriene da anlegg ikke gis midler til i dette stipendet. 

Vedtak: TFIK tildeler kr.75.000 til paratiltak i idrettslag, fordelt på kr.15.000 til hvert idrettslag: 

Harstad Håndballklubb 

IL BUL Tromsø friidrett 

Ishavsbyen Biljard og snookerklubb 

Øksfjord idrettslag 

Tromsø Håndballklubb. 

Total tildeling i sak 88 og 89 er kr.151.000. det er kr.61.000 over budsjettet. Vi omdisponerer fra 2-

20518 (sonearbeid IR) og  3-33100 (idrettspolitisk innsats). 



 

ORIENTERINGSSAKER 

Sak 90/22-24  Referat fra idrettspolitisk møte med IR  

TFIK gjennomførte møte med idrettsråd 27.april med Valg2023 som tema. Astrid Strandbu, NIF, 

innledet. Sebastian Henriksen, NIF, deltok også. Følgende IR deltok: Tromsø, Alta, Senja, Sør-

Varanger. Geir ledet møtet, Andre deltok fra styret, Sylvi og Magnus fra adm. Det ble et godt og 

konstruktivt møte. 

 

Sak 91/22-24  Referat fra oppfølging av brev sendt til Stortingspolitikere 

TFIK har sendt brev til våre Stortingspolitikere, ref vedtak fra siste styremøte. Marianne Sivertsen, 

Ap, Cecilie Myrseth og Erlend Svardal Bøe, H, har respondert og lovet oppfølging i sine parti. 

 

Sak 92/22-24  Hendt siden sist 

• 29.mars: Årsmøte Harstad IR, Magnus 

• 31.mars-2.april: Barents Winter Games Bodø/Narvik, Lise og Magnus repr TFIK 

• 15.april: Åpningstale NM vannsklie Tromsøbadet, Sylvi 

• 21.-22.april: Strategisamling og styremøte Bardufosstun AS, Tromsø: Geir, Inger Lise, Jan Harald, 

Sylvi 

• 18.april: Årsmøte Hammerfest IR, Odd Martin 

• 17.april: møte i anleggsutvalget: Andre, Torkjell, Lisell, Magnus 

• 26.april: Årsmøte Tromsø IR, Andre 

• Norges Friidrettsforbund anleggs-webinar, Andre 

• 14.april, møte med idrettspresident, Geir 

• Gjennomførte Fremtidskvelder: 

30.3 Tana 

23.4 Nordkapp 

25.4 Ibestad 

25.4 Måsøy 

26.4 Hasvik  

27.4 Loppa 

3.5 Lebesby 

4.5 Balsfjord 

4.5 Bardu 

 

Sak 93/22-24  Eventuelt 

A) Antidoping Norge og TFIK arrangerer seminar i Tromsø 24.mai. Inger Lise innleder. 

 



B) KUD har tildelt kr.125 millioner som skal fordeles til idrettslag for å hindre økonomi som 

barriere for deltakelse. 

Troms og Finnmark er tildelt følgende: 

Tromsø IR: kr.661723 

Senja IR: kr.295.352 

Harstad: kr.280.697 

Alta IR: kr.145.421 

TFIK: kr.932.000 som vi skal fordele til idrettslag i de resterende kommuner. 

NIF og idrettskretser er i prosess på hvordan midlene skal fordels på best måte.  
Hensikten er å støtte idrettslags arbeid for inkludering av barn/unge 6-19 år, hindre utenforskap pga. 
sosial ulikhet og sosioøkonomiske årsaker og for å holde kostnader nede, og gi IL handlingsrom.  

 

 

c) Valg 2023 – arrangement i regi av TFIK 

TFIK vil arrangere Valg2023 arrangement i Alta og Tromsø 22.-23.august i samarbeid med 

idrettsrådene. 

d) Idrettshelga arrangeres samme helg som de ekstraordinære IK tingene, 24.-26.nov i Tromsø. 

e) Arktisk arena  

Prosjektet er i en kritisk fase pga krevende innstilling på kommunens arealplan og kommundedelplan 

for idrett. Den ene av de 3 eierklubbene, Tromsø Skiklubb Langrenn har trukket seg ut av prosjektet. 

TFIK har gjennomført møte med prosjektledelse og idrettsrådet. Skiforbundet har invitert til møte 

med skikrets, idrettskrets, idrettsråd og prosjektledelsen for å legge en plan for det videre arbeidet. 

f) Det utarbeides nytt Samfunnsregnskap med 2022 tall, fordelt på Troms og Finnmark når de ferske 

tallene fra samordnet rapportering er klar. 

g) Berit Kjøll presenterte sitt kandidatur som idrettspresident i 30 min av møtet. 

 

Sylvi Ofstad, ref 


